
Dagsorden: Skolebestyrelsesmøde 
 

Dato: 17. marts 2025 Tid: 17:00-19:30 Sted:  Amsterdam 

Mødeleder: Søren 

Referent: Teresa og Asger 

Deltagere tilstede: 
 
Rikke, Nikolaj, Lindy, Sandra, Signe, Søren, Troels, Olivia (6a), Rose (8a), 
Karoline, Henrik, Asger, Teresa og Dick 

Fraværende  
(afbud meldes til 
ledelsen): 

Mads Benjamin, Camilla 

 

  
Emne 

(og 
ansvarlig) 

 
Mål og proces 

 
Hvad skal vi udrette? Drøftelser, 

orientering, refleksion, beslutninger 

 
 
Tid 

 

Beslutning og 

hvem gør 

hvad? 

 

1 

 
Godkendelse af 

dagsorden. 

 
 
 

 

5 

 

Referat: 
 
Godkendt 

 
2  

 
Tilsyn 
Børnesyn 

 
 

Information af proces og skolens arbejde. 
Drøftelse af bestyrelsens forventninger til 
oplevelse af børnesynet. 

 
 

40 

 

Bilag: Skolens børnesyn. 
 

Referat: 
Dick gennemgik processen, der har bidraget til en beskrivelse af skolens børnesyn. 
Børnesynet er vedlagt referatet. 
 
Skolebestyrelsen drøftede på baggrund af børnesynet, hvordan forældre forventer at opleve 
børnesynet i skolens hverdag. 
 

- Børnesynet med i konflikter 
- Med i vores arbejde med fravær 
- At alle har nogen  
- Respekt mellem voksne og elever – der går begge veje 
- Gensidig respekt mellem børn 
- Ejerskab – både voksne og børn. Det er min skole, og den passer man på. 
- At når børn er i problemer, kigges der også på fællesskabets rolle 
- Fokus på individet i fællesskabet. At de børn, der er i problemer, også bliver set af børn.  
- Elevrådet kan få et mere nærliggende arbejde i arbejdet med skolens udvikling 



- At grænser mellem fællesskaber bliver nedbrudt 
- At forældresamarbejdet glider nemmere med et fælles 
- Differentiering af undervisningen 
- Det motiverer børnene, når børn føler sig set og hørt 
- Elever der har lyst til at lære, trives. Hvis elever ikke  
- Hvad med traditioner – hvor er de henne i børnesynet? 
- En tydelig ramme for, hvordan vi er sammen på Bakkegårdsskolen 
- Voksne der møder børnene i øjenhøjde 
- En god legeplads i skolegården 

 
I plenum efterspørges, hvad man blev nysgerrige på hinanden – eller ønsker til konkrete  

- Der er ønske til, at der arbejdes mere med faglig differentiering. Der er ønske om, at man får en skole 
der udfordrer alle børn. 

- Der spørges ind til hvordan det opfattes, når fællesskabet kan bære  
 
Derefter skriver hvert bestyrelsesmedlem et postkort til fremtiden, er beskriver de fine måder man kan 
se, at børnesynet lever i hverdagen på skolen. 

 
Skolebestyrelsen godkender tilsynet. 
Skolebestyrelsen glæder sig til at se det levede børnesyn i praksis i hverdagen. Bestyrelsen vil gerne 
genbesøge børnesynet med jævne mellemrum. 
 

 
 
 

3 

 
 

Skoleudviklings
-samtale 
(elevtrivsel) 

 
 
Gennemgang af samtalen ved Søren og 
Dick. 
 
Mulighed for drøftelse og spørgsmål til 
arbejdet. 
 

 
 

 
20 

 

 
Dick præsenterede samtalens hovedpunkter. 
 
 

 

 

 
Pause 
 

 
 

 
5 

 

 

4 

 
Økonomi og 
budget 
 

 
Fremlæggelse af budget og ledelsens 
forslag til investeringer.  
 
Drøfter af prioriteringer og beslutning. 
 

 
40 

 

Dick præsenterede budget for 2025.  

Nye tiltag for elevaktiviteter blev præsenteret. 
Det blev præsenteret, hvordan vi nu bruger vores understøttende undervisning.  
Den nye timebank blev præsenteret 

 

Inputs fra grupper blev indsamlet. 

 

5 

 
Orienterin

g om 

tanker for 

 
Ledelsen gennemgår idéer for 

skoleåret 25/26. 

Lokaler 

 

20 

 



næste 

skoleår 

 

Ansættelser  

Børnetal/ klasser 

Møder/ planlægning 

 

 
Referat: 

Gennemgang af elevtal. I kommende skoleår forventes 2 klasser på hver årgang – undtagen 1. årgang, 
som bliver 3 klasser.  
Gennemgang af evt. lokaleplan.  
Gennemgang af ansættelser i nuværende og kommende skoleår.  
Præsentation af muligt mødebånd for teams i indskolingen 

Holddeling i alle praksismusiske fag 

 

 

6 

 
 Nyt fra 

  
 Elever, forældre og skolen 

 
15 

 

 
Referat: 
Elevråd: Der har været PROM, hvilket har været en rigtig god oplevelse. Der har været høvdingebold 
turnering, hvilket var en god oplevelse. Vi har haft fællessamling i udskolingen. Elevrådet overvejer om 
de kan komme med initiativer til udskolingen.   

 
Forældrene: Henvendelse til bestyrelsen om toiletter.  
 
Medarbejdere: Der er kommet en personaleforening. 

 
SFO: Forældrerådet har indgivet klage til Aarhus Ejendomme over toiletterne i SFO.  
 
Ledelsen: Ny ansættelser Kenneth, KT, EA, ME, MJ og JD.  Der er fondssøgninger til legeplads. 
Orientering om høvdingboldturneringen. 
 

 

7 

 
Eventuelt 

  

5 

 

 
Referat: 

 

 
 
 
 
 
 
 
 


